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Närvarande: Christel Andersen, Anita Feurstein Bardun, Anders Göth, Annika Nilsson (sekr), Tommy 

Nilsson, Björn Strandmark (ordförande) och Vanja Gottlow 

Plats och tid: Örtofta Folkets hus 12 oktober, kl 18.30 

 

Mötets öppnande: Mötet öppnades. 

 

Dagordning: Dagordningen godkännes. 

 

Justerare:  Christel och Anita valdes till justerare. 

 

 

Föregående protokoll:  Genomgång av föregående protokoll (från möte 23 augusti 2023) som lades 
till handlingarna. 

 

 

Ekonomi & medlemsantal:  Medlemsantal är 94. Likviditeten är god. 70 926 kr i kassan. Marschaller är 
inköpta till ljuspromenaden, tändare och fika ska också inköpas. Skylt till 
kanotställ är beställt. 

  

Styrelsen efter avhopp:                Therese Andersen och Ylva Gisén har valt att lämna styrelsen på egen begäran. 
Suppleanterna Vanja och Anders ersätter. 

 
Ljuspromenaden lör 4/11:           Marschaller är inköpta, promenaden startar kl. 16.00. Byalagets styrelse 

ordnar tändning av marschallerna och fika, med hjälp av scouterna. Björn 
pratar med scouterna om det praktiska. Tändningen startar kl 15.15. Tommy 
köper ved och fika. Byalaget bjuder på saft, kaffe, te, kaka och marshmallows 
att grilla. 

                                                           Kyrkan har öppet från kl 16.30 med andakt kl 18.00.   
 
 
Arbetsgrupper: 

a) Utbyggnad av Väggarp – kommunen har informerat att planprogrammet 

blir klart vintern/våren 2024, först därefter samråd. 

b) Å-promenaden, ny önskad sträckning Örtofta-Toftaholm där dialog sker 

med Byalaget, Fjärrvärmeverket och Sockerbruket fortsätter. Byalaget 

inväntar vidare dialog med Sockerbruket. 

c) Å-promenad Bråån, kommunen har efter fråga från byalaget informerat om 

att avtalet med slottet om drift av promenaden upphör i år, och att man inte 
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har lyckats förnya det. Oklart vad detta kommer att innebära om den förblir 

öppen mm. 

d) Pendlarparkering i Örtofta – förmodligen har kommunen ingen budget för 

2024 heller, gruppen håller på att dra ihop möte med bybor och kommunen 

för dialog kring planering av hur området kan projekteras. 

e) Bredbandsutbyggnad – Eslövs kommun informerar om att ny upphandling 

pågår och att Örtofta kan ha ”en chans att komma med”. 

f) Jättelokor, Anna S kommer in i arbetsgruppen igen. Annika informerar om 

pågående dialog med markägare och kommunen. Det verkar kunna bli staket 

med betesdjur på marken bredvid dammen, fd hästhagen, från 2024. 

Länsstyrelser ska enligt information åter få medel för att arbeta med invasiva 

arter från 2024, byalaget tar då förnyad kontakt för att se hur arbetet kan ske 

för resterande markytor. 

g) Hjärtstartare i byarna. Tommy informerar om att han har ansökt till Skåne 

stiftelse om en ny hjärtstartare med skåp för utomhus placering.  

  
Övrigt: 1) Ansökan arrangemangsbidrag från Eslövs kommun för 2024. Anders har hur 

man ansöker, vad som krävs och sammanfattat verksamhetsplan, beskrivning, 

av våra två aktiviteter Vårfintdagen och Ljuspromenaden. Kulturgruppen 

kommer också att ansöka om bidrag. 

2) Fortsatt dialog om medlemsförmåner. Tex saker som kan lånas/hyras 

förmånligt, Folkets hus. Även vid egna evenemang med rabatt för 

medlemmar. Byalaget funderar vidare och Christel tar frågan med till ÖiS. 

Förslag att sammankalla olika föreningar och kyrkan för att se hur samarbete 

kan förstärkas.           

3) Ersättare EBR 18/10 Christel har förhinder, ingen har möjlighet att ersätta. 

 4) Medlemskap 2024, start vid Ljuspromenaden och påminnelse att lägga i 

brevlådor. Björn formulerar ett förslag. 

5) Dialog kring föreläsare till årsmötet. Förslag om ev Anders Ödman, som 

föreläser om bl.a. slaget om Lund och bygdens historia. Kanske någon som 

kan föreläsa om Sockerbruket, Tommy efterhör om lämplig person.  

6) Kommunen har godkänt medel till landsbygdsutveckling i olika byar, och 

bl.a har det blivit beviljat till promenad runt dammen mot Örtofta. Byalaget 

har inte fått återkopplat hur projektet ska bli eller tidsplan. Christel kontaktar 

kommunen och efterhör om möte med återkoppling.  

7) Tommy tar upp att skötsel av grönytor, å-promenad, utegym och lekplatser 

inte sköts av kommunen trots felanmälningar. Annika tar kontakt med 

kommunen.  
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Kommande möte: 30/11 kl 18.30, Folkets hus. Björn fixar fika. 

 

 

Mötet avslutas:  Ordförande avslutade mötet. 

 

 

 

 

Vid protokollet Justeras:   

 

……………………………… …….…………………………… ………………………………… 

  

Annika Nilsson Christel Andersen                        Anita Feurstein Bardun 


